

Dag 7: Tilbage til Zermatt



Vejr: Let vind med kraftige vindstød på gletcher og sol

Alt det held vi havde i går var fulstændig forsvundet idag. Vi kørte fra Saas Fee kl.ca 8.00 da vi havde vished for at der var åbent i "Matterhorn glacier paradise". Da vi ankom til gondolstationen var der godt nok et rødt kryds over gondolen til toppen men vi blev enige om at "der var nok en anden vej op". Dem i liftkontoret sagde ikke noget om problemer, men det fandt vi selv ud af da vi endelig kom til den pågældende sidste gondol. Der gik masser af unge mennesker rundt og så ud som om de havde været der længe og det forventede de iøvrigt også at skulle længe endnu. Nå efter et stykke tid blev vi informeret over en højtaler, om at om at gondolen havde tekniske problemer og at vi om en halv time fik vi yderligere besked . Efter 1½ time kom skidtet igang. Jubiii vi kom på ski. Glæden blev dog rimelig kort, for T-liften på gletsheren holdt op med at virke efter knapt 2 timer. Så var den skidag ligesom forbi, eller retter den skiferie var forbi, for i morgen formiddag kører vi tilbage til Danmark. Det bliver nu også dejligt at komme hjem til vores dejlige Quaro-hund.

Dag 6: På ski i Zermatt





